
Zápisnica č. 13/2004 
zo  zasadnutia KR STU zo dňa 19. januára 2004 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Robert Špaček, Ernest Bučko, Helena Žideková, Dušan Petráš, Karol 
Jelemenský, František Janíček, Dušan Bakoš, Peter Gál, Jozef Sablik, 
Ľudovít Molnár, Milan Žalman, Daniel Bobok 

Ospravedlnená: Katarína Hrušková 
Prizvaná:  Tatiana Sikorová 
 
Program: 
1. Kontrola plnenia úloh 
2. Správa o činnosti STU za rok 2003 
3. Postup pri manipulácii a vyraďovaní registratúrnych záznamov 
4. Stav akreditácie ŠP na STU 
5. Rôzne 
 

Predložené materiály: 
1. Správa regitratúry (Ing. Žideková) 
2. Prehľad nakladania s finančnými prostriedkami v zmysle Usmernenia k predkladaniu 

rozvojových prostriedkov na rok 2003 (pror. Kalužný) 
3. Legislatívny postup pre realizáciu doktorandského štúdia na nevysokoškolských 

inštitúciách (pror. Kalužný) 
4. Doplnok č. 1 ku kolektívnej zmluve (doc. Bobok) 
5. Tabuľka s číselníkom farieb pre rozlíšenie jednotlivých fakúlt STU (pror. Špaček) 
 
K bodu 1 Plnenie úloh 
 
Splnené úlohy 
2/12/2004 
Pror. Špaček prezentoval členom KR STU rozlíšenie farieb pre jednotlivé fakulty STU. 
 

Stanovisko č. 1/13/2004 
KR STU súhlasí s priradením azúrovej farby (azúr P 3135) Fakulte informatiky a informačných 
technológií STU. 
 
K bodu 2 Správa o činnosti STU za rok 2003 
 
Bod rokovania uviedol pror. Špaček a požiadal dekanov o poskytnutie informácie, v akom 
stave je príprava správy na jednotlivých fakultách. 
 

- Janíček, Jelemenský, Molnár, Petráš 
- postrádali osnovu správy 

 

- Gál 
- konštatoval, že FA vie poskytnúť všetky informácie v požadovanom čase 
- požiadal o upresnenie časového harmonogramu 

 

- Jelemenský, Sablik 
- informovali o prerokovaní fakultných správ v grémiách SjF a MTF k 31. 1. 2004 

 

- Petráš 
- informoval o schválení fakultnej správy vo všetkých grémiách SvF 

 
 
 



K bodu 3 Postup pri manipulácii a vyraďovaní registratúrnych záznamov 
 
K bodu rokovania bola prizvaná Mgr. T. Sikorová – vedúca Archívu STU. Priblížila členom 
kolégia aktuálny Zákon o archívoch a registratúrach, ako aj novú terminológiu vyplývajúcu 
z tohto zákona. 
Zodpovedala otázky členov KR STU. 
 

Rektor súčasne informoval o príprave Registratúrneho poriadku, ktorý by mal byť predložený 
na prerokovanie V-STU vo februári 2004. 
 
K bodu 4 Stav akreditácie ŠP na STU 
 
O aktuálnej situácii v akreditácii študijných programov informoval pror. Kalužný. Uviedol, že 
písomná informácia o výsledku týkajúceho sa  spisov predkladaných v letných mesiacoch 
2003 (SvF, FEI, FA) bude z úrovne MŠ SR zaslaná na R-STU do konca týždňa. Fakulty by 
mali obdržať písomné vyjadrenie z úrovne R-STU do konca januára. 
Spisy ďalších fakúlt STU (SjF, FCHPT, MTF) by mali byť predmetom rokovania AK 
v najbližších dňoch. 
 

- Janíček 
- informoval členov KR o zámere dať preveriť dodržanie jednotného postupu pri 

predkladaní a schvaľovaní akreditačných spisov 
 

- Petráš 
- poukázal na prelínanie sa termínov začiatku realizácie nových študijných programov 
- informoval sa o možnosti neotvoriť akreditovaný študijný program 

 
K bodu 5 Rôzne 
 
K nakladaniu s finančnými prostriedkami v zmysle Usmernenia k predkladaniu rozvojových 
prostriedkov na rok 2003 
 

Materiál prezentoval pror. Kalužný. Súčasne informoval o zámere pripraviť smernicu 
upravujúcu nakladanie s prideľovanými prostriedkami. Oboznámil členov KR s návrhom V-
STU rozdeliť prostriedky pridelené na doktoranda v pomere 50% sumy pre doktoranda, 40% 
pre príslušnú katedru, 10% pre fakultu. 
 

- rektor 
- požiadal dekanov, aby na fakultách vytvorili fondy na rozvoj doktorandského štúdia, 

z ktorých by boli doktorandi aktuálne odmeňovaní hneď pri ukončení štúdia a do 
ktorých budú refundované prostriedky z úrovne STU vždy po ich pridelení z úrovne 
MŠ SR 

 

- Bakoš, Janíček 
- navrhli rozdeliť sumu v pomere 20% pre doktoranda a 80% ponechať fakulte 

 

- Jelemenský 
- poukázal na neadekvátnosť predloženého návrhu 
- zdôraznil, že prostriedky by sa mali využiť najmä na zlepšovanie podmienok pre 

doktorandov 
- uviedol, že prostriedky by sa nemali doktorandom vyplácať automaticky, ale mali by 

sa využiť ako motivačný prostriedok 
- navrhol rozdeliť prostriedky v pomere 60% sumy pre príslušnú katedru a 40% pre 

fakultu 
 
 
 
 
 



- Petráš 
- navrhol rozdeliť prostriedky v pomere 50% sumy ako mzdové náklady (po 50% pre 

doktoranda aj pre školiteľa) a 50% sumy ponechať fakulte (po 50% pre katedru aj 
pre fakultu) 

 

- Sablik 
- podporil myšlienku vytvoriť fond z ktorého by bolo podporované doktorandské 

štúdium 
- konštatoval, že finančné oceňovanie doktoranda ex post nemá zmysel 
 

Špaček 
- uviedol do pozornosti príklad Karlovej univerzity, kde školiteľ dostáva pri ukončení  štúdia 

doktoranda odmenu vo výške 50.000,- Kč, pričom jeho povinnosťou je starať sa ako 
o doktoranda, tak aj o príslušné pracovisko a vytvorenie vhodných podmienok 

 

- Ing. Žideková 
- navrhla realizovať odvody z odmeny pre absolventa PhD. štúdia na ťarchu príslušnej 

fakulty 
 

Stanovisko č. 2/13/2004 
KR STU schvaľuje nasledovné rozdelenie prostriedkov pridelených na doktoranda z úrovne 
MŠ SR: 
- 20% sumy pre doktoranda, v prípade ukončenia štúdia v riadnom termíne (odvody hradí 

fakulta), 
- 40% sumy pre príslušnú katedru, na ktorej sa štúdium realizovalo, 
- 40% sumy príslušnej fakulte. 
 
K legislatívnemu postupu pre realizáciu doktorandského štúdia na nevysokoškolských 
inštitúciách 
 

Pror. Kalužný prezentoval predložený materiál. Súčasne informoval aj o príprave smernice 
k realizácii doktorandského štúdia na nevysokoškolských inštitúciách. 
 
K vytvoreniu vlastného systému odmeňovania 
 

Rektor Báleš informoval členov KR o spôsobe odmeňovania pracovníkov STU pre rok 2004 
a po ňom nasledujúce obdobie. 
Pre rok 2004 platí existujúca norma v pôvodnom rozsahu. 
Pre budúce obdobie sa plánuje prechod na odmeňovanie pracovníkov podľa vlasnej smernice 
STU. Rektor súčasne informoval o poverení pror. Molnára vytvoriť komisiu zameranú na 
vytvorenie predmetnej smernice. 
Rektor tiež vyzval odbory, aby urýchlene prikročili k príprave KZ tak, aby bola podpísaná k 
28. 2. 2004. 
 

- Bakoš 
- pozitívne hodnotil navrhovaný systém odmeňovania 

 

- Bobok 
- uviedol, že pokiaľ prejde STU na vlastný systém odmeňovania, stratí tak nárok na 

získanie príspevku z MŠ SR 
- súčasne tiež prezentoval doplnok ku KZ 

 

- Ľ. Molnár 
- uviedol, že bez vlastného systému odmeňovania nie je možný ďalší posun vpred, ale 

iba za podmienky, ak bude mať STU dostatok finančných prostriedkov 
 
 



Iné 
- rektor Báleš 

- požiadal dekanov o obnovenie hospitácií v pedagogickom procese 
- informoval: 

- o rokovaní SRK 
- o príprave usmernenia zo strany MŠ SR k podávaniu návrhov na zmeny štatútov 

a ďalších dokumentov univerzitnej legislatívy 
 
- pror. Redhammer informoval: 

- o prebiehajúcej sumarizácii medzinárodných projektov na fakultách 
- o prebehajúcich oponentúrach k vzdelávacím projektom v oblasti medzinárodnej 

spolupráce na fakultách 
- o ponuke firmy Samsung spolupracovať v oblasti podávania patentov (ich odkúpenie, 

prípadné spolupodieľníctvo pri ich využívaní) 
- v súvislosti s ponukou konštatoval, že STU nemá dostatočne stanovenú 

patentovú politiku a zabezpečenú ochranu duševného vlastníctva 
- súčasne požiadal dekanov o podnety a návrhy v tejto oblasti zo strany 

fakúlt 
 

Úloha č. 1/13/2004 
Rektor STU ukladá predložiť pripomienky k realizácii financovania štátnych programov 
rozvoja. 
Z: dekani 
T: 22. 1. 2004 
 
- doc. Bobok 

- informoval o aktuálnej situácii v príprave KZ 
 
- prof Žalman 

- informoval členov KR o harmonograme rokovaní P-AS STU a AS STU pre rok 2004: 
P-AS STU: 2.2.(14.00), 9.2., 1.3., 8.3,. 26.4., 10.5., 24.5., 14.6. (15.00), 21.6.2004 (14.00) 
AS STU: 16.2. (14.00), 15.3., 31.5., 28.6. 
 
- dekan Ľ. Molnár 

- v súvislosti s požiadavkou rektora o obnovenie hospitácií uviedol, že kontrolná činnosť 
by mala byť súčasťou QA systému 

- požadoval jednotné sledovanie a poskytovanie informácií o študijných programoch 
z pozície STU 

 
- dekan Gál 

- požadoval súhrnný prehľad akreditovaných študijných programov za celú STU 
 
 
 
Zápisnicu zapísala: 
Ing. Zuzana Mokošová        20. 1. 2004 
 
Zápisnicu overili: 
prof. Ing. arch. Peter Gál, CSc., dekan FA STU     21. 1. 2004 
prof. Ing. Jozef Sablik, CSc., dekan MTF STU     23. 1. 2004 
prof. Ing. Vladimír Báleš, DrSc., rektor STU      26. 1. 2004 
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